
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 5. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 370
Kan ministeren i fortsættelse af svar på SUU alm. del – spørgsmål 211 bekræfte, at 
Enhed for Medicinske Teknologivurderinger under Sundhedsstyrelsen blev nedlagt efter 
2010 og oplyse om den nærmere begrundelse for nedlæggelsen? Skal svaret læses 
sådan, at der efter 2010 af Sundhedsstyrelsen kun er foretaget ganske få og ad-hocba-
serede medicinske teknologivurderinger, og vil ministeren redegøre nærmere for den 
nuværende struktur for varetagelse af og prioritering af medicinske teknologivurderinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Monika Rubin (M).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på monika.rubin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Lars Arne Christensen
formand
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